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Vaarwel heemkundig museum?
De meerderheid besliste op de gemeenteraad van januari om de overeenkomst met 
de Heemkundige Kring Zolder voor het gebruik van het Woutershof op te zeggen. 
Daarmee valt het doek over het heemkundig museum tegen eind 2021.

Raadslid Simonne Janssens-Vanoppen pleitte om dit punt uit te stellen. In het dossier is 
geen spoor te vinden van enig advies dat deze onbegrijpelijke beslissing rechtvaardigt. 
De meerderheid hield halsstarrig vast aan het stopzetten.

Voor u en uw kinderen
Voor de N-VA is het heemkundig erfgoed even belangrijk als het mijnerfgoed.  
Het museum bevat een permanente tentoonstelling met didactische objecten, foto’s  
en allerlei documenten die de geschiedenis van onze gemeente illustreren en uitleggen 
aan schoolkinderen, volwassenen en toeristen.

De N-VA pleit daarom voor het behoud van het heemkundig museum zodat u en uw 
kinderen blijven kennismaken met de rijke geschiedenis van onze gemeente.

Beste inwoners

De gemeenteraad keurde in december 
het meerjarenplan goed zonder een 
ernstig debat. De N-VA haalt enkele 
pijnpunten aan die elke inwoner van 
Heusden-Zolder aanbelangt. U leest er 
meer over in dit blad.

De drang naar nieuwbouwprojecten 
blijft de voornaamste drijfveer bij de 
beleidspartijen. Op zich niets fout 
mee, tenzij het ten koste gaat van 
ons eigen erfgoed. Met het opdoeken 
van ons heemkundig museum verliest 
de cultuurhistorische driehoek van 
Zolder-Centrum zijn laatste waardevolle 
element.

De huidige beleidspartijen stellen zelfs 
geen herlokalisering voor maar wel een 
verkoop of opslag in een kelderruimte. 
Dat maakt hun prioriteiten duidelijk: 
prestige boven erfgoed.

Peter Orens
Voorzitter N-VA 
Heusden-Zolder

 De N-VA wil ons heemkundig museum behouden.

Jan Peumans op 17 maart in Heusden-Zolder

Graag nodigen we alle inwoners van Heusden-Zolder uit op onze jaarlijkse vergadering.

Jan Peumans komt op dinsdag 17 maart spreken over de biografie die zijn zoon 
schreef:  ‘Jan Peumans. Een zachte anarchist’.

Iedereen is welkom in De Vierseleer, Westlaan 194, Heusden-Zolder vanaf 19 uur.
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Ambitieus fietsbeleid
Herwig Hermans hield opnieuw een pleidooi om niet langer vast te houden aan de ééngemeentepolitiezone. Het politiekorps 
is bij ons actief in één gemeente en niet, zoals in een meergemeentezone, op het grondgebied van verschillende gemeenten. 
Schaalvergroting heeft nochtans voordelen. Dat de gemeente deze keuze niet maakt zal ons nog zuur opbreken. Hans Zegers 
brak opnieuw een lans voor een ambitieus fietsbeleid. Hij vroeg naar een stand van  
zaken voor de ontwikkeling van de Koolmijnlaan. Hermans beklemtoonde ook het 
gebruik van gemeentelijke administratieve sancties (GAS). Uiteraard staan er ook goede 
zaken in het meerjarenplan. 

Maar de onduidelijkheid over de uitgaven en ontvangsten voor de werking van het 
gemeentebestuur is onaanvaardbaar. Ook het fundamentele verschil in visie rond de 
verhuis van Beekbeemden, het sportbeleid en de politieorganisatie, deed de N-VA-fractie 
besluiten om tegen het nieuwe meerjarenplan te stemmen.

Waarom geen debat over het meerjarenplan?
De laatste gemeenteraad van 2019 was naar goede gewoonte een marathonzitting. Maar liefst 46 beslissingen stonden op de 
agenda, waaronder het nieuwe meerjarenplan 2020-2025 voor de gemeente en het OCMW.

De meerderheid duwde de stemming over het meerjarenplan er snel door. De vraag van  
fractievoorzitter Hans Zegers om de grote lijnen van het meerjarenplan toe te lichten  
aan de raad en het aanwezige publiek bleef onbeantwoord. De fractievoorzitters van  
de meerderheid voelden er weinig voor om met de oppositie in debat te gaan over de  
beleidsprioriteiten voor de komende jaren. Onbegrijpelijk dat er zelfs in de gemeenteraad 
geen debat mogelijk is over dossiers die u als inwoner rechtstreeks aanbelangen.

Hans Zegers
Fractievoorzittter

Herwig  
Hermans

Raadslid

Gebrek aan transparantie
Raadslid Herwig Hermans zette de toon door erop te wijzen dat de voorgelegde begroting totaal niet transparant is. Een  
gemeenteraadslid of belangstellende burger moet in die dikke stapel papier de plannen van de gemeente terugvinden. Maar 
ditmaal zijn het vele bladzijden met allemaal nullen. Op deze manier is het onmogelijk voor de oppositie om haar werk te 
doen.

Warm hart voor de jeugd
Tijdens een twee uur durend salvo van vragen voelde de N-VA-fractie  
de burgemeester en de schepenen aan de tand over hun plannen voor de  
komende vijf jaar. Zo hield Ann Leyssens een betoog om de jeugdvereni-
gingen een warm hart toe te dragen door hun werking financieel extra te 
ondersteunen. Simonne Janssens-Vanoppen wees op het belang van een 
inclusief beleid waarbij iedere inwoner volwaardig deelneemt aan de  
maatschappij. Helaas zijn de plannen van het gemeentebestuur niet  
duidelijk. 

Ann Leyssens
Raadslid

Simonne Janssens- 
Vanoppen 

Raadslid
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De vijf grote mankementen in het meerjarenplan

Veiligheid
Heusden-Zolder blijft vasthouden aan een ééngemeentezone en mist zo de kans 
om het politiekorps efficiënter en slagkrachtiger te maken.

Omgeving
Er zijn geen plannen voor een kordate aanpak van zwerfvuil en sluikstorten. De invoe-
ring van het GAS-reglement is een belangrijke impuls, maar volgens de burgemeester 
is het niet de bedoeling om een heksenjacht te organiseren. De N-VA wil vooral een 
mentaliteitswijziging.

Meer veiligheid met een efficiënte politie
N-VA Heusden-Zolder bracht op de gemeenteraad van januari een eigen voorstel om de impasse over de toekomst van de  
politiezone Heusden-Zolder te doorbreken.

“Het ziet ernaar uit dat onze gemeente als enige een fusie met andere poli-
tiezones afwijst”, zei raadslid Herwig Hermans. “De gouverneur, maar ook 
experts wijzen zo’n scenario duidelijk af. Daarom stellen we voor om een 
werkgroep op te starten om over de partijgrenzen heen een langetermijn-
planning voor onze politiezone uit te werken, gebaseerd op onafhankelijk 
wetenschappelijk advies. In deze oefening betrekken we alle belanghebbenden 
en vertegenwoordigers van alle politieke partijen in de gemeenteraad. We 
schakelen minstens een externe onafhankelijke expert in.”

Onder leiding van de burgemeester ging de meerderheid gedeeltelijk mee 
in het voorstel van de N-VA, zij het zonder een externe expert. “We nemen 
hiermee onze verantwoordelijkheid om een efficiënter veiligheidsbeleid voor 
Heusden-Zolder waar te maken”, besloot Hermans.

 De N-VA wil de politie versterken voor een beter  
veiligheidsbeleid.

Onderwijs
De plannen voor een nieuwbouw voor de gemeenteschool Beekbeemden op de site van 
de oude Muze gaan onverminderd voort. Het project kost handenvol geld en heeft geen 
enkele meerwaarde voor de kwaliteitsvolle uitbouw van Zolder-Centrum.

Sport
Het is duidelijk dat de eerdere plannen om te komen tot meer kwaliteitsvolle sportac-
commodaties op een beperkt aantal sites niet doorgaan. Het gemeentebestuur kiest voor 
meer decentralisatie met stijgende kosten tot gevolg.

Mobiliteit
De fiets vormt voor vele verplaatsingen een interessant alternatief, ook in Heusden-Zolder. 
Fietsen is goedkoper en laat mensen vaak toe zich snel te verplaatsen. Als het van de N-VA 
afhangt, komt er een fietsbeleidsplan met aandacht voor nabijheid en bereikbaarheid, 
investeringen in veilige fietsinfrastructuur en het actief sensibiliseren van onze inwoners. 
Het nieuwe meerjarenplan mist helaas de ambitie om meer mensen op de fiets te krijgen.
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De Verandering werkt 
voor Limburg

Zuhal
Demir 

Vlaams minister van
Omgeving, Justitie, 

Toerisme en Energie

Bert
Lambrechts 
gedeputeerde
provincie Limburg

De Limburgse steden en 
gemeenten krijgen van de 
Vlaamse Regering 172 
miljoen euro extra om hun 
open ruimte te bewaren, 
de pensioenen te betalen 
en te blijven investeren.

“

Met de N-VA …

... is het Nationaal Park 
Hoge Kempen met bijna 

7.000 hectare extra dubbel 
zo groot geworden

... vergroenen we 
schooldomeinen en 

waarborgen we de werking 
van de Parkrangers

... geniet u binnenkort 
van meer en betere fiets-

snelwegen en veilige
lokale fietsverbindingen  

... krijgt de UHasselt vier 
nieuwe opleidingen, 

investeren we 14 miljoen 
euro in het provinciaal 

onderwijs en komen er taal- 
badklassen met focus op

 Limburgse mijngemeenten 

014229


